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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió:  12/2013 
Caràcter:  ordinari 
Data:  11 de juny  de 2013 
Horari:  de 19:30 h  a  21:08  h 
Lloc:  Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents 
 
Carles Bosch Masó,  president 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC 
Alonso Simón Martínez, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
José Antonio Pàrraga Marín, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals 
Avelino Garrigós Pérez, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Mamadou Diallo, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Francesc Sanz Salvador, vocal d’altres centres d’ensenyament 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Josep Escartín Laurito, Síndic Municipal de Greuges de Sabadell 
Lluís Monge Presencia, regidor de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
Susana Gallego, comissionada de Relacions Ciutadanes 
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Juan Francisco García Delgado, vocal de l’AV de Can Deu 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals 
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals 
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
Iluminado Ondoño Brigido, vocal de les entitats esportives 
José Rejas Piqueras,  vocal de les entitats esportives 
Carme Berbel Navarro, vocal de centres d’atenció primària 
Elisabeth Plans Soriano, vocal de centres d’atenció primària 
Antoni Vidal i Ruiz, representant de CIU (5%) 
Manuel Navas Escribano, representant de ES (5%) 
José Mª Valverde Martínez, representant del PP (5%) 
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Excusen l’absència: 
 
Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Eusebio García Fernández, vocal del PSC 
Manuel Calzado Corona, vocal del PSC  
Emilio López Sánchez, vocal de l’AVV  Ca n’Oriac 
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AVV Torreguitart 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AVV Sant Julià 
Juan Antonio Artero, vocal de l’AVV la Roureda 
Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives 
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives 
Francisco J. Lobato Alvarez, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012. 
3. Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i gestió d’Ecosistemes. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
En aquest moments del ple no es detecta la falta de quòrum i es continua amb normalitat amb 
la sessió.  A posteriori es constata que no hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 
12 del Reglament municipal dels consells de districte de 30 d’abril de 1997 i per tant se li 
atorga la condició de sessió informativa, el que invalida la votació de l’aprovació de l’acta del 
16 d’abril que haurà de repetir-se a la primera sessió del consell que es dugui a terme. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Carles Bosch dona la benvinguda a tots els assistents. A continuació inicia la sessió 
del Consell amb l’ordre del dia. 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
El Sr. Bosch pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple del dia  16 
d’abril i, com que no hi ha cap intervenció, s’aprova per assentiment. (La votació no és 
vàlida atès que no hi ha quòrum i per tant s’haurà de repetir al proper ple). 
 
 

2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012 
 
El Sr. Bosch presenta al Sr. Josep Escartín, qui pren la paraula. 
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El Sr. Escartín explica als assistents que hi ha hagut un canvi, respecte als últims 5 
anys, en el reglament del Síndic de Greuges amb l’objectiu d’oferir més transparència 
en la seva gestió. Aquesta modificació es presentarà al proper Ple de l’Ajuntament.  
Com a novetat, i seguint la línia de transparència i ètica política, aquest any s’ha fet una 
memòria per cada districte de la ciutat  i ara s’està fent la presentació individual al 
corresponent Consell de Districte.  
 
En relació amb les dades d’aquest districte indica el següent: 
 

• Queixes per habitant:  0,05% que és un percentatge similar a resta Sabadell 
• Intervencions: en total ha sigut 196 expedients dels que un 9% són del districte 3 

 
Durant l’any s’han instal·lat 4 noves oficines de proximitat  i s’han efectuat 19 visites al 
territori del districte  en horari de matins o tarda,  per atendre i repassar  queixes del 
barri. 
 
De la gent que ha anat al Casal Pere Quart, que en total han sigut 1098 atencions, 55 
eren del districte 3 i aquí, al districte, s’ha reunit amb 42 persones. 
 
La distribució de les queixes en aquest districte ha sigut: 
 

• Serveis socials:    18%       (resta ciutat  15%) 
• Generalitat Catalunya:     18% 
• Multes :   12%     (resta ciutat  16%) 
• Via Pública: aparcament:  6% 
• Vehicles:   6% 
• Senyalització: 6% 
• Residus i neteja viària:   6% 
• Parcs i jardins:   6% 
• Estat:  6% 
• Disciplina:  6% 
• Discapacitats i exclosos socials:  6% 
• ASP- Convivència:    6% 

 
En referència a les resolucions, explica que quan es recull una queixa l’advocat  fa un 
informe jurídic i si es considera que  l’Ajuntament ha actuat de manera inadequada 
realitzen una recomanació a l’Ajuntament indicant les consideracions legals 
corresponents. Durant l’any 2012 en un 92% dels casos el ciutadà ha tingut la raó en la 
seva queixa i en un  4 % l’Ajuntament.  
 
Els principals motius de queixes han sigut: 
 

• Reserves d’estacionament:  des del síndic es considera aquest un tema prioritari 
i del qual no caldria arribar a aquest punt de queixa. 

• Serveis Socials: aquí hi ha hagut algunes queixes que no han sigut estimades, 
concretament 2,  fet que  s’ha documentat  adequadament.  

• Gratuïtat del transport: troben injusta la limitació que hi ha sobre la renda de les 
persones. Des de l’oficina del Síndic han fet una recomanació perquè es demani 
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els ingressos de la persona, ja que hi ha ciutadans  que tenen la targeta gratuïta 
però a part de la renda tenen  altres ingressos com pot ser lloguer, etc, i en canvi 
a altres persones per una diferència d’1 o 2  euros no se’ls concedeix, sense 
tenir cap altre ingrés.  També que es puguin donar a persones que acompanyen 
a altres discapacitades i per facilitar aquest acompanyament. 

• Cobrament retroactiu de pirmi:  hi ha més  gent s’ha quedat sense cobrar res i 
per tant s’han de buscar la vida 

• Cucs en arbres 
• Excrements de gossos 
• Multes: d’aquest tema n’han fet un tríptic específic dels drets de la ciutadania, 

perquè sàpiguen com s’han de fer les coses i quins drets tenen. Per exemple, 
una multa que no ha estat ben comunicada s’ha d’anular. 

• Disciplina: un exemple són els aparells d’aire condicionat en un pati. 
• Ocupacions molestes:  des de aquesta oficina no qüestionen que les persones 

ocupin els habitatges, però sí que molestin a la resta de veïns.  Un habitatge no 
es podrà desocupar però sí que es pot actuar en referència a molèsties, 
salubritat etc. 

• Església evangèlica:  hi havia moltes queixes veïnals per molèsties. Actualment 
estan ubicats  en un altre lloc. 

• Pals de la llum: és una queixa reiterada per part de l’associació de veïns de Ca 
n’Oriac. Han fet un informe extraordinari i l’ordenança diu que es poden posar 
provisionals, però ara, després de 20 anys, aquests pals  no es poden 
considerar provisionals.  

• Jocs amb pilotes a les places de Can Deu  
• Problemes de rates 
• Escola Gaudí, on entra gent saltant la tanca, i recomanen fer-la més alta 
• Mal funcionament de la calefacció al Centre Cívic de Can Deu 
• Taxes als centres cívics:  aclareix que el govern tenia potestat per posar 

aquestes taxes i no qüestionen aquesta legalitat, però s’ha fet una recomanació 
a l’Ajuntament, ja que no és correcte  cobrar per avançat. 

 
A continuació el senyor Escartín explica la composició de l’oficina del síndic: s’ha de 
tenir present que el personal, administrativa i advocada, són funcionaris de  
l’Ajuntament. A part d’això l’oficina té un pressupost  de 15.760 €  dels quals   10.000 
s/bruts l’any són per a la persona del  síndic com a complement,  1.263 € corresponen a 
despeses de col·legiats, i 3.000 per a despeses de funcionament i d’aquests imports 
l’any passat en van gastar uns 900 €.  També manifesta que els dinars de feina no 
passen de 9 € i que tenen la política de no acceptar regals. En cas que a vegades els 
deixin detalls, es donen a una entitat  i s’envia  una carta d’agraïment al ciutadà 
informant d’aquest fet i de la identitat.  
 
Acabada l’exposició, s’obre un torn de paraules: 
 
El senyor Antonio Muelas exposa el problema de rates que tenen al Torrent del Capellà 
i del qual ja van informar en una reunió anterior amb el Sr. Bustos.  Manifesta no saber 
si s’ha actuat per solucionar-ho o no, però el cas és que continuen amb el problema.  
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El senyor Escartín explica que sí que es va desratitzar,  fins i tot ell va ser-hi present 
una vegada,  quan es va fer al talús darrera els pisos del carrer de les Magnòlies. En 
aquell moment, d’això fa un any, estava net. 
 
Continua  Antonio Muelas afegint que actualment una església evangèlica està a la sala 
polivalent  els dimarts, dijous, dissabte i diumenge, i que hi ha queixes veïnals pels 
sorolls, que fiquen altaveus de 1000 W, bateries de música i deixen les portes obertes i 
amb tot això se sent perfectament a 500 m.  
 
El senyor Escartín comenta que primer, perquè ell pugui actuar,  han de fer un escrit a 
l’Ajuntament sol·licitant que es faci complir a l’església amb l’ordenança de sorolls.  
Posteriorment, si l’Ajuntament no fa res, ell hi podrà intervenir.  
 
El senyor Alonso Simón afegeix que ahir hi va haver una reunió amb membres de 
l’Ajuntament en la qual també es va informar d’aquest fet i el regidor va manifestar que 
s’actuaria.  
 
El senyor Antonio Muelas pregunta si per al proper curs s’aplicaran taxes per la 
utilització dels centres cívics, ja que no li ha quedat clar, i tenen activitats que han hagut 
de deixar de fer perquè no podien assolir aquest cost. 
 
El senyor Escartin recorda que han fet un estudi de la legalitat i sí que és legal 
l’aplicació de les taxes, no eren correctes altres coses com el cobrament per avançat. 
Aquesta informació, en tot cas, el regidor els podrà donar millor. 
 
Pren la paraula el senyor Manuel Robles per suggerir que, des de l’àmbit de 
l’ensenyament, el PIRMI es donés  amb posterioritat a la presentació del certificat 
d’aprofitament que s’ha de fer per part dels centres educatius i que haurien de presentar 
els alumnes. Explica que hi ha joves que només assisteixen a classe quan saben que hi 
haurà un control per part de serveis socials. D’aquesta altra manera les famílies faran 
que els seus fills assisteixin més a classe cosa que actualment no està dins les seves 
prioritats.  Igualment aquest certificat no voldrà dir que s’aprovi, només que hi és 
present. Continua comentant el tema dels pals de fusta que subjecten cablejat de 
l’electricitat i demana que es faci una intervenció. L’Associació de Veïns de Ca n’Oriac 
té un informe i fotos que es van fer en el seu dia, i insisteixen que l’Ajuntament que faci 
complir la normativa. Respecte a les multes, esmenta que hi ha picaresca: la Policia 
Municipal és l’autoritat pública i se li suposa el  principi de veracitat quan hi ha una 
infracció, i no veu clars els arguments de defensa que s’han exposat.  
 
El senyor Escartín respon a aquestes qüestions: respecte a les multes, afegeix que 
també hi ha el principi d’innocència i el que s’ha de demostrar és la culpabilitat  de 
l’infractor, no la innocència. Respecte als pals de fusta, tenen l’informe de  recomanació  
gairebé acabat, esperen tenir-lo lliurat abans de vacances. I respecte al PIRMI, aclareix 
que es competència de la Generalitat de Catalunya i no de l’Ajuntament, però considera 
interessant el tema i proposa organitzar una reunió amb la directora de l’ICASS Sra. 
Carmela Fortuny, per tal que pugui explicar la seva idea també a ella. El senyor Robles 
està d’acord amb la iniciativa i indica que ell està disponible fins al 31 de juliol. 
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Pren al paraula el president del Consell, Sr. Carles Bosch, i constatant que no hi ha més 
intervencions demanades en relació amb aquest punt, per la qual cosa el dóna per 
tancat. Aprofita l’ús de la paraula per presentar la nova comissionada del departament 
de Relacions Ciutadanes, Sra. Susanna Gallego, present a la sala. 
 
 

3. Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
 
El senyor Lluís Monge, regidor de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes,  explica que al 
marge de la informació i presentació que es fa mitjançant projecció d’ordinador de tots 
els punts es pot fer arribar més informació a qui pugui necessitar-la.  A continuació es 
transcriu la informació projectada: 
 
 
“GESTIÓ  DEL  CICLE  DE L’AIGUA 
 
Gestió del sistema de sanejament en alta de les aigües residuals 

 
EDAR Riu Sec 
EDAR Riu Ripoll 
Estacions de bombejament de Sant Oleguer, Can Roqueta i el Poblenou 
Emissari de retorn d’aigües depurades al riu Ripoll i la seva estació de bombeig del 
molí d’en Torrella. 

 
Xarxa SICARS 
 

Mesura en continu mitjançant sensors i sondes de pH, Conductivitat, Sòlids en 
suspensió, Demanda química d’oxigen, Amoni, Nitrats i Ortofosfats. 

 
Altres 

 
EDAR la Salut 
EDAR Parc Sant Julià 
EDAR Juan Ramon Jiménez 
EDAR Lliga Protectora 

 
Programa de seguiment i control de les indústries 
 
Protocols 

 
Ajuntament de Sant Quirze. 
Ajuntament de Sentmenat i Consorci del Besòs 
Ajuntament de Terrassa 
Ajuntament de Castellar del Vallès 
Ajuntament de Barberà del Vallès 

 
Seguiment de la qualitat de les aigües superficials i subterrànies 
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Qualitat de les lleres 
 

     Riu Ripoll 
     Riu Sec 
 
Programa de vigilància 

 
    21 fonts naturals del terme municipal 
    Sèquia Monar 
    Pous municipals 
 
Terciari de Sant Vicenç de Jonqueres 
 
Subministrament aigües potables i no potables 
 
    Tarifes subministrament aigües potables i no potables 
 
    Pla Director d’utilització d’aigües potables 
    Pla Director d’utilització d’aigües no potables 
 
    Reglament de sanejament 
    Reglament de subministrament aigua 
    Ordenança estalvi d’aigua 
 
    Concessió aigües regenerades EDAR Riu Sec 
    Programa seguiment qualitat aigües reg 
 
 
SOSTENIBILITAT URBANA 
 
Gestió energètica 
  
     Campanya diagnòstics energètics a establiments comercials 
     Campanya comptadors intel·ligents 
     Programa 50/50 escoles 
     Actuació eficiència energètica Escola Illa 
     Punts de recarrega de vehicles elèctrics 
 
Pla per la millora de l’enllumenat i contra la contaminació Lluminosa 
 
Protocol d’actuació en episodis de contaminació de l’aire. 
 
Protocol per a la sostenibilitat 
  
Plans estratègics 

 
     Estratègia Municipal per a la Mitigació del Canvi Climàtic a Sabadell 2008-2012 
     Seguiment de l’AGENDA 21+10 
     Gestió i aplicació de l’ordenança de soroll i vibracions 
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     Pla d’Acció Local de Qualitat Acústica 
     Redacció i aprovació del Pla de Qualitat de l’aire 
     Redacció i aprovació de l’Ordenança sobre contaminació lumínica. 
  
Educació ambiental 
 

Agenda 21 Escolar de Sabadell d’educació ambiental en el marc de la Ciutat i 
Escola. 
Jornada “Fem Dissabte” 
Taller d’estalvi d’aigua per a les escoles 
Festa del Parc Agrari 

 
Convocatòries 

 
“Blocs del Planeta – Blocs educatius de Sostenibilitat de Sabadell”  
1a edició dels Premis Sabadell Sostenible. 

   
 Xarxes 
 

Xarxa de Pobles i Ciutats per a la Sostenibilitat 
Xarxa d’Escoles per a la Sostenibilitat de Catalunya 
 

 
GESTIÓ DEL RODAL 
 
Prevenció d’incendis 

 
Pla de prevenció d’incendis (PPI) 

      Campanyes anuals de prevenció 
Plans Tècnics de Gestió i Millora Forestal 

 
Agrupació de Defensa Forestal 
 
Plans Especials 

 
    Pla Especial de Camins 

Pla Agroforestal de Llevant 
 
Informes 

 
    Tècnics ambientals 
    Disciplina urbanística 
 
Protocols 

 
Protocol d’actuació per protegir la fauna i la flora autòctona quan es fan obres 
Protocol d’actuació de l’Ajuntament de Sabadell amb l’Agrupació de Defensa 
Forestal 
Protocol d’actuació per batudes de caça del senglar amb arma de foc. 
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Protocol d’actuació per a la gestió d’espècies de fauna salvatge autòctona i altres 
animals morts o ferits. 
Protocol d’actuació davant situacions d’emergència: nevades, baixes temperatures, 
onada de calor i fort vent. 
Protocol d’incendis forestals d’acord amb el Pla d’Actuació Municipal. 

 
Hortes 

 
     Reglament de règim d’us dels horts 
 
Gestió d’Horta Municipal 

 
Horta de Can Roqueta 
Horta de Can Bages 
Horta d’en Romau 
Horta dels Plàtans 
Horta de la Verneda de Can Deu 
Horta del Prat Vell 

 
Comunitats de regants 

 
    Comunitat de regants sèquia Monar 
    Comunitat de regants Horta d’en Romau 
 
Reglamentació, manteniment i activitats 

 
   Ordenança de Protecció del rodal 

               Autoritzacions activitats 
               Clausura d’abocadors 
    Manteniment de camins 

 
Xarxes 

 
    Xarxa de Custòdia del Territori (XCT) 
    FEDENATUR 
 
Protocol del Rodal 
 
 
PARCS PERIURBANS 
 
Parc Agrari 

 
Gestió de les finques 

       Gestió de la vinya 
Mongeta del Ganxet 
Autoritzacions de caça 
Àrea d’estada Sant Julià d’Altura 
Manca de garantia “Parc Agrari de Sabadell” 
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Fundació Miquel Agustí 
 

Registre de varietats vegetals 
Campus d’Estiu Jaume Bros 

 
Parc del Ripoll 

 
Gestió de la fauna ictícola 
Conveni Governança Ambiental 
Àrea d’estada Sant Vicenç de Jonqueres 
Eliminació de canya 
Neteja de guals 

 
Protocol risc d’avinguda 
 
Parc de la Salut  
 

Autoritzacions d’ús de l’espai públic 
Manteniment del Parc de la Salut” 

 
 
Durant l’exposició, el Sr. Monge ha destacat el terciari de Sant Vicenç de Jonqueres i 
les estacions d’EDAR oferint als membres del Consell de Districte fer una visita perquè 
puguin veure el funcionament i bons resultats obtinguts. Conseqüència d’aquesta bona 
gestió és, entre d’altres, que a la zona industrial de Sant Pau de Riu-sec empreses com 
IKEA, L&M, etc. les aigües grises que fan servir serà aigua depurada. 
 
També ha recordat que l’energia és un factor clau per definir el benestar i que es 
treballar per trobar una vessant respecte al petroli. En aquesta recerca ja es pot 
destacar que Sabadell és la primera ciutat d’Espanya a posar carregadors per a 
vehicles elèctrics, que es treballa per que els edificis tinguin dipòsit d’aigües pluvials, i 
s’ha posat en marxa el programa 50/50 que consisteix a promocionar entre les escoles 
l’estalvi d’aigua, de tal manera que de l’import que hagin estalviat entre l’any anterior i 
actual el 50% ho retornen a l’escola en forma de material. 
 
Continua recordant, ara respecte al rodal, que encara queden camins per recuperar i 
s’aconseguiran definir fins 160 km per poder caminar, anar en bici, etc, sense oblidar 
que en els últims anys s’ha recuperat el Ripoll, que ha tornat a ser un riu, però un riu 
molt feble i que s’ha de cuidar. 
 
Acabada l’exposició, el president del Consell obre un torn d’intervencions. Pren la 
paraula el senyor Manuel Robles per suggerir que dins el programa Ciutat i Escola es 
pugui oferir als centres de secundaria la visita als EDAR. També troba interessant el 
programa 50/50 i poder aprofitar la teulada de edifici dels instituts per obtenir algun 
rendiment. 
 
El senyor Lluís Monge comenta que anotarà tots dos punts i que s’està mirant si els 
sostres de les escoles i centres cívics són adequats per fer aquesta instal·lació, 
especialment perquè puguin aguantar els ancoratges i especialment pel vent. 
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El senyor Robles ofereix la teulada de l’Institut Agustí Serra per fer una experiència pilot. 
 
El senyor Mamadou Diallo consulta per què no es treballa més en el sentit de la 
biomasa  i energia alternativa, ja que faria estalviar molts diners i donaria llocs de 
treball. 
 
El senyor Monge li respon que ja s’està mirant de treballar en aquest sentit,  necessiten 
un lloc gran i també hi ha molts inconvenients, ara estem molt bé acostumats al 
subministrament permanent de llum.  La biomassa és un altre procés i han de ser 
capaços de generar suficient quantitat per garantir els subministraments, i també 
solucionar el tema de l’emissió de partícules, que es genera en gran quantitat en el qual 
ja hi ha experts treballant per trobar tipus de filtre necessari. 
 
El senyor Avelino Garrigós manifesta que li sembla un projecte que podria donar suport 
a iniciatives del Tercer Sector com CIPO, i també podria ser una sortida laboral al servei 
d’aquestes institucions.  
 
El senyor Lluís Monge assenteix, ja que hi ha tasques que persones amb limitacions les 
podrien fer perfectament.  
 
Sense més intervencions, el president del Consell tanca aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
No hi ha present cap dels representants dels consell sectorials. 
 
 

5. Comunicacions 
 
El senyor Carles Bosch informa de diversos punts. 
 
Avanços respecte a l’Smartcity: aviat estarà disponible una nova aplicació que permetrà 
mitjançant els telèfons mòbils saber en quin punt estan els autobusos i quant temps falta 
perquè arribin a la parada, fins i tot tindrà una alarma que avisarà quan faltin 5 minuts 
perquè l’autobús arribi a la parada.  
 
Contenidors d’escombraries: es canviaran tots els de Sabadell per uns de plàstic igual 
que els que hi ha a la ciutat de Barcelona, ja que els de plàstic quan reben un cop 
rebota i es torna a posar a la manera inicial. 
 
Abocament de terres: es mirarà de fer a la zona del talús de la Plana del Pintor, ja que 
ara és  l’oportunitat per la terra que s’està traient de les obres del metro, i així mirar 
d’ampliar zones sense que comporti cost.  
 
Taxes per utilització de sales als centres cívics:  s’han eliminat, està aprovat a l’últim 
Ple. Es cobraran només quan hi hagi al darrere un interès econòmic per part de 
l’associació de veïns i/o entitat que faci la sol·licitud. En els casos que l’import que  
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cobrin sigui per sufragar el cost de l’activitat  i no hi hagi afany de lucre no es cobrarà. 
Les activitats s’hauran de valorar per saber si han de pagar. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
No hi ha intervencions 
 
 

I no havent més temes a tractar, el senyor Carles Bosch  dóna les gràcies als assistents per 
les seves aportacions desitjant-los unes bones vacances 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquest acta. 
 

 
  El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 


